
 

 Protokół Nr 2/31/04 

z posiedzenia Komisji Bud�etu i Finansów wraz z Komisj� Infrastruktury 

Technicznej, Ochrony �rodowiska i Rolnictwa 

które odbyło si� 25 maja 2004 r., o godz. 16.00 

w „ Sali Kominkowej” Starostwa Powiatowego 

     w Pabianicach. 

        Ad. 1  
 
             Spotkanie prowadził Przewodnicz�cy Komisji Bud�etu i Finansów pan 
Krzysztof Hanke, który powitał członków obu Komisji, oraz zaproszonych go�ci (lista 
obecno�ci w zał�czeniu – zał�cznik nr 1). 
 
 
        Ad. 2 
   Nast�pnie zaproponował porz�dek obrad Komisji (zał�cznik nr 2), który został 
przyj�ty jednogło�nie ( za – 6 osób,   przeciw – 0 osób,   wstrzymało si� – 0 osób ). 

        
 
Ad 3 
 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) wydania opinii do projektu uchwały Zarz�du Województwa Łódzkiego 
dotycz�cej ograniczenia działalno�ci Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej „PABIAN-MED” w Pabianicach, który omówiła Wicestarosta Powiatu 
Pabianickiego p. B. Górniak. 

Pan Z. Mencwal zapytał p. Janusza Cherbecia dyrektora „PABIAN-MEDU” 
dlaczego doszło do likwidacji poradni w placówce i co b�dzie dalej. 
Pan J. Cherbe� powiedział, i� 9 osób z likwidowanych poradni dostało ju� 
zatrudnienie. Pracownice znalazły zatrudnienie w nowym laboratorium. Tylko 
jedna osoba nie znalazła zatrudnienia. Oszcz�dno�ci  z tytułu likwidacji poradni 
wynosz� ok. 20 tys zł miesi�cznie. W likwidowanych gabinetach odbywały si� 
tylko konsultacje, a je�li był przekroczony limit konsultacji  pokrywał je „PABIAN-
MED” z własnych �rodków. Pan J. Cherbe� chciałby aby w „PABIAN-MEDZIE” 
znajdowały si� poradnie, specjalistyczne takie jakich szpital nie posiada 
oddziałów. Pan Dyrektor nie zgodzi si� na likwidacj� podstawowej opieki 
zdrowotnej jak i leczenie i badania pacjentów zakładowych. Pan dyrektor dodał, 
�e poradnie o których mowa w projekcie uchwały nie pracuj� ju� od 1 stycznia 
2004 r. W tych poradniach nie było równie� specjalistycznego sprz�tu. Pan 
dyrektor wyst�pił o działanie w/w poradni ale płatnik je zlikwidował czyli 
Narodowy Fundusz Zdrowia. 
Pan F. Wla�lak wyraził w�tpliwo�� czy opinia Rady Powiatu co� zmieni w 
stosunku do likwidowanych poradni. Pan F. Wla�lak postanowił nie bra� udziału 
w głosowaniu nad w/w projektem uchwały. 
Pan Z. Mencwal powiedział, �e Zarz�d Województwa chce pozna� opini� Rady 
Powiatu i zapozna� Sejmik Województwa z t� opini�. Niezale�nie jaka ona 
b�dzie, nale�y j� przedstawi�.  



Pan Z. Mencwal zapytał czy s� przykłady współpracy „PABIAN-MEDU” ze  
szpitalem. 
Pan J. Cherbe� powiedział, i� w ubiegłym roku  były prowadzone rozmowy ze 
szpitalem na temat współpracy, ale musi by� opinia organu zało�ycielskiego, a 
na razie nie ma owego organu. Pan J. Cherbe� spotkał si� tylko raz z 
dyrektorem szpitala. 

W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy Komisji p. K. Hanke 
zaproponował głosowanie nad w/w projektem uchwały w wyniku, którego: 

 
za – 0 osób,     przeciw – 1 osoba,     wstrzymało si� – 5 osób, 
 
projekt w/w uchwały został negatywnie zaopiniowany. 
 
b) ustalenia kwoty najni�szego wynagrodzenia zasadniczego i warto�ci 
jednego punktu dla pracowników Powiatowego Urz�du Pracy w Pabianicach, 
który przedstawiła p. Iwona Marciniak z Powiatowego Urz�du Pracy w 
Pabianicach 
 W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy Komisji p. K. Hanke 
zaproponował głosowanie nad w/w projektem uchwały w wyniku, którego: 
  
 za – 6 osób,     przeciw – 0 osób,      wstrzymało si� – 0 osób, 
 
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
 
c) upowa�nienia Zarz�du Powiatu Pabianickiego do zawarcia porozumienia z 
Wójtem Gminy Pabianice, który omówiła Członek Zarz�du Powiatu 
Pabianickiego p. G. Ma�lanka-Olczyk  

W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy Komisji p. K. Hanke 
zaproponował głosowanie nad w/w projektem uchwały w wyniku, którego: 

 
za – 7 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało si� – 0 osób, 

 
 projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
 
 d) zmian bud�etu Powiatu Pabianickiego na 2004 r., który omówiła Naczelnik 
Wydziału Finansowego p. B. Janeczek. 
 W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy Komisji p. K. Hanke 
zaproponował głosowanie nad w/w projektem uchwały w wyniku, którego: 
 
 za – 7 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało si� – 0 osób, 
 
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
 
 
 e) przekształcenia publicznej szkoły ponadpodstawowej w publiczn� szkoł� 
ponadgimnazjaln� oraz utworzenia publicznych szkół ponadgimnazjalnych (dot. 
Zespołu Szkół Nr 1) 
  W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy Komisji p. K. Hanke 
zaproponował głosowanie nad w/w projektem uchwały w wyniku, którego: 
  



 za – 8 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymała si� – 1 osoba, 
 
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
 
f) przekształcenia publicznej szkoły ponadpodstawowej w publiczna szkoł� 
ponadgimnazjaln� oraz utworzenia publicznych szkół ponadgimnazjalnych (dot. 
Zespołu Szkół Nr 2). 
  W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy Komisji p. K. Hanke 
zaproponował głosowanie nad w/w projektem uchwały w wyniku, którego: 
 
 za – 8 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymała si� – 1 osoba, 
 
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
 
g) przekształcenia publicznej szkoły ponadpodstawowej w publiczn� szkoł� 
ponadgimnazjaln� oraz utworzenia publicznych szkół ponadgimnazjalnych (dot. 
Zespołu Szkół Nr 3). 
  W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy Komisji p. K. Hanke 
zaproponował głosowanie nad w/w projektem uchwały w wyniku, którego: 
 
 za – 8 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymała si� – 1 osoba, 
 
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
 
h) utworzenia publicznych szkół ponadgimnazjalnych (Uzupełniaj�ce Liceum 
Ogólnokształc�ce). 
 W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy Komisji p. K. Hanke 
zaproponował głosowanie nad w/w projektem uchwały w wyniku, którego: 
 
 za – 8 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymała si� – 1 osoba, 
 
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
 
i) przekształcenia publicznej szkoły ponadpodstawowej w publiczn� szkoł� 
ponadgimnazjaln� oraz utworzenia publicznych szkół ponadgimnazjalnych (dot. 
Zespołu Szkół Rolniczych Centrum Kształcenia Ustawicznego w Widzewie). 
 W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy Komisji p. K. Hanke 
zaproponował głosowanie nad w/w projektem uchwały w wyniku, którego: 
 
 za – 8 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymała si� – 1 osoba, 
 
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
 
j) upowa�nienia Zarz�du Powiatu Pabianickiego do zawarcia porozumienia z Wójtem 
Gminy Dobro�. 
 W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy Komisji p. K. Hanke 
zaproponował głosowanie nad w/w projektem uchwały w wyniku, którego: 
 
 za – 8 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało si� – 0 osób, 
 



projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
 
k) zmieniaj�ca uchwał� w sprawie diet przysługuj�cych radnym, który omówił 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu p. Z. Mencwal. 

W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy Komisji p. K. Hanke 
zaproponował głosowanie nad w/w projektem uchwały w wyniku, którego: 

 
za – 7 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymały si� – 2 osoby, 

 
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
 

Ad 4  
Sprawy ró�ne. 
W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

 
 

          Ad 5 
         Zamkni�cie posiedzenia.  

W zwi�zku z brakiem innych spraw i pyta� Przewodnicz�cy podzi�kował za 
przybycie członkom komisji i zamkn�ł posiedzenie. 
 
      Protokołował                                                       Przewodnicz�cy Komisji 
                          Bud�etu i Finansów 
 
Tomasz Włodarczyk 

                     Krzysztof Hanke 


